



Tianqu Tao

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Domestic IPO and refinancings
- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Tao has been working as a lawyer since 2022. Prior to joining Han Kun, Mr. Tao worked in the securities division of the Shanghai office of Tian Yuan Law Firm.

Mr. Tao specializes in stock issuances and listings, private equity financings, company mergers and acquisitions, and corporate restructurings. Mr. Tao has a deep understanding of regulatory policies, equity structures, and financial operations. Mr. Tao's practice areas cover a wide range of industries, including pesticide chemicals, new chemical materials, Internet retail, and electronic equipment manufacturing, etc.

EDUCATION

Mr. Tao graduated from Renmin University in 2018 with an LL.B. degree and a bachelor's degree in literature. He later graduated from Renmin University with a Juris Master degree in 2021.

QUALIFICATIONS

PRC Bar Qualification

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



陶天衢

上海

业务领域

- 境内上市和再融资
- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购

工作经历

在 2022 年加入汉坤之前，陶天衢先生工作于北京市天元律师事务所上海分所证券组。

陶先生主要业务为股票发行与上市、私募股权融资、公司收购、兼并、企业重组，对相关监管政策、股权架构、财务运营等有较为深入的了解。陶律师代表的客户多元，主要服务领域涉及农药化工、化学新材料、互联网零售、电子设备制造等行业。

教育背景

陶天衢先生于 2018 年取得中国人民大学文学、法学双学士学位，2021 年取得中国人民大学法学院硕士学位。

执业资格

中华人民共和国法律职业资格

工作语言

中文、英文